
Elisabeth Johansson
Akvarell

Jag har målat akvarell sen jag slutade jobba som textillärare för snart 12 år sen. 
Under den här tiden har jag gått många lärorika och spännande målarkurser och 
workshops. Där har jag fått se och prova olika akvarelltekniker. Det är så svårt och 
så roligt! Jag jobbar vidare med att samla ihop det jag lärt mig till min stil. Färdig och 
nöjd blir man aldrig men det är väl vägen som är målet!
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Ordenshuset i Ulvsby


